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Dr. Lukács László György

Írásbeli kérdés
Kővér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az `Országgyűlésrő l szóló 2012:
évi )XXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez

,, Lesz-e egyáltalán börtön Kunmadarason? "
címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A börtönök zsúfoltságának csökkentésére 2010 óta m űködik férőhely-bővítési program,
amelynek köszönhetően 2015-ben négy börtönben összesen több mint nyolcszázzal nőtt a
fogvatartotti férőhelyek száma. A program keretében további 8 új börtön épül, 'közöttük
Kunmadarason egy ezer fős létesítmény.
A börtön dolgozóinak képzése a BVOP tájékoztatása szerint megtörtént, azonban az
építkezésekről kevesebb hírt lehet olvasni . Tekintettel arra, hogy a leendő börtön épülete nag y
kihatással lehet a nagykwisági települések életére, így szükségesnek tartom tisztázni mikén t
halad a kunmadarasi börtön építése . Mivel az építkezésnek semmilyen nyomát sem látni, így
felmerül más több más kérdés is .
A témában már többször tettem fel kérdést, és az azokra adott válaszokból sem vált világossá ,
hogy ha egyáltalán lesz, akkor mikorra várható a börtön felépítése .

Mindezekre tekintettel kérem Tisztelt Miniszter Urat, válaszoljon alábbi kérdéseimre :
Tervezi-e még a Kormány börtön építését Kunmadarason?

- Milyen munkákat kell még elvégezni a börtön megépítéséhez ?
Van-e akadálya a'bőrtőn építésének?

- Ki lesz a börtön épületének és az ahhoz tartozó létesítményeknek a kivitelezője, és
azt milyen módon választja ki börtön létesít ője?

- Mikorra várható az intézmény építésének befejezése?
- Mikorra várható a kunmadarasi börtön átadása ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2018. január 30 .

	

Tisztelettel,
lDr

	

László György
Jobbik
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